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visszaélésekre ad alkalmat. Ez nem jó fényt vet ránk. Ezt a 
problémát fel kell vetni.

23 ./

M a d a r a s  Annamária:
Surányi Pál képviselő úr megbízásából szeretném 

bejelenteni, hogy a Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 
ülésén a vegyes ügyek között döntött a tartalékának a 
további felosztásáról. 15-15 eFt-ot ítélt meg a két péti 
nyugdíjas klubnak, kérésükre. A tartalék ezzel 225 eFt-ra 
csappant. Az ülésen két SzMSz-módosítást hagyott jóvá a 
Bizottság, a Horváth István Általános Iskola névváltozását 
és a Zrínyi Iskola Általános Iskola egyéb dolgait.

24./

Dr. F e k e t e  Antal János:
3 0 ügyvédi irodának küldtük el a Petrodyne Rt-s ügyet, 

abból 3-4 visszajelzés van, a júniusi testületi ülésre 
megpróbáljuk előterjeszteni.

25./

Dr. F e k e t e  Antal János:
Falussy Sándor képviselő úrral április 3 0-án áttekintettük 

az aktuális kérdéseket és abban maradtunk, hogy szeretnénk 
javaslatot kapni minden bizottságtól, hogy mi az a hatáskör, 
amit a testülettől bizottsági szintre le lehet adni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kinek van még bejelentenivalója? Amennyiben senkinek 

sincs, a nyilvános ülést 22,55 órakor bezárom, munkánkat 
rövid szünet után, 23,05 órától zárt ülésen folytatjuk.

K. m. f.


